
Notulen STOF-vergadering 5 februari 2019 

1. Opening 

Martine opent om 15:31 uur de vergadering. 

 

2. Vaststellen van de agenda 5 

Er zijn geen op- of aanmerkingen op de huidige agenda. 

 

3. Notulen van de STOF-vergadering van 11 december 2018 

Henrieke Polinder geeft aan dat ze gaat uitzoeken hoe het gaat met de nieuwe BSA 

regeling en het terugkrijgen van collegegeld. 10 

 

4. Mededelingen van het STOF 

Martine noemt de data van de volgende STOF-vergadering (2 april en 28 mei) en 

nogmaals de datum van de Docent-van-het-jaar verkiezing en de onderwijsmiddag (9 

mei). 15 

 
5. Mededelingen van de Jaarvertegenwoordiging 

a. Jaar 1 
Loes vraagt wanneer de nabespreking van het tentamen ‘Pharmaceutical 
Technology and Biopharmacy 1’ is. Herman zegt dat dit op 28 februari zal zijn en 20 
ook in het rooster hoort te staan.  
Daarnaast geeft Loes aan dat er veel onduidelijkheid was bij het maken van de 
werkcollege groepen bij het vak ‘Molecules & reactivity’. Dit zorgde voor veel 
verwarring bij de studenten. 
 25 
Rodric zegt dat het afgelopen tentamen onduidelijk was wanneer ze mochten 
beginnen en dat het niet werd aangekondigd in de tentamenhal. Dat vonden veel 
studenten erg onhandig. Daarnaast vonden studenten het hertentamen van 
Molecular Biology of the Cell 2 tegenvallen. Herman geeft aan dat de resultaten 
altijd geanalyseerd worden en dat het handig is om naar de nabespreking te gaan 30 
om te zien of er wellicht vragen zijn vervallen. 
 

b. Jaar 2 
Lotte vraagt waarom er geen nabespreking van het FA-B tentamen is. 
Herman geeft aan dat er geen plenaire nabesprekingen meer zijn na jaar 1, maar 35 
dat studenten wel kunnen mailen voor een individuele nabespreking of bij een 
grotere groep alsnog een plenaire nabespreking. Dit wordt alleen niet meer 
standaard geroosterd. 

 
c. Jaar 3 40 

Koen Kappert geeft aan dat hij erg is geschrokken van het hertentamen van het 
vak ‘Centraal zenuwstelsel’.  Er kwamen een tekenvraag voor in het digitale 
tentamen,  de vraagstelling was onduidelijk  en er zaten soms fouten in, bij 
sommige meerkeuzevragen was er maar 1 mogelijkheid, terwijl meerdere 
antwoorden juist leken te zijn. Sommige vragen waren niet goed zichtbaar, maar 45 
daar werden wel punten voor gegeven. Later werd er nog wel een papier 
uitgedeeld om de tekenvraag te kunnen maken, maar niemand had gerekend op 
een tekenvraag omdat het een digitaal tentamen was. Over het algemeen dus een 
erg onduidelijk tentamen met veel fouten volgens Koen. De uitslag is echter nog 
niet binnen. 50 
 

d. Jaar 4 
-Roostering jaar 4 (PTV, PKA en stage Ao) 



Studenten gaven aan dat het soms voorkomt dat een student niet wordt ingedeeld 
voor stage Ao. Hierdoor komt er een gat van 5 weken in hun rooster (8 ECTS). 
Dit is erg lastig op te vullen met keuzevakken qua tijd en het aantal punten. 
Edgard geeft aan dat hij hier niet zoveel aan kan doen, maar dat dit vooral aan de 
roostermakers ligt. Het is het handigst als studenten of voor het gehele 4e jaar 5 
worden ingedeeld of het tweede halfjaar bijvoorbeeld niet, zodat ze dan met 
keuzevakken of hun masterproject aan de slag kunnen.  
 
-Capaciteit stage Ao  
Edgard geeft aan dat het niet mogelijk is om meer stageplekken te creëren voor 10 
het vak stage Ao. Dit heeft niet per se te maken met de grootte van de 
collegezalen zoals sommige studenten dachten, maar het komt ook omdat 
iedereen een presentatie moet geven voor deze stage en dit is niet haalbaar voor 
een grotere groep studenten qua tijd. Het is dus niet mogelijk om meer dan 30 
studenten stage Ao tegelijkertijd te laten lopen. 15 
 
-Mondeling PTV 
Edgard geeft aan dat het een en ander al is besproken met een groepje studenten. 
Ieder jaar wordt er weer getwijfeld aan de beoordeling en de moeilijkheidsgraad 
van de mondelingen door studenten, maar Edgard geeft aan dat ze werken 20 
volgens een beoordelingsformulier en dat ze de beoordeling bewust al met 2 
examinatoren doen. Laura ten Broek vraagt of het een idee is om het te filmen, 
zodat een andere examinator het kan terugkijken en ook nog kan beoordelen. 
Edgard geeft aan dat dit niet echt haalbaar is en dat studenten hier wellicht nog 
zenuwachtiger van kunnen worden. 25 
 
-Mondeling zelfzorg  
Laura ten Broek vraagt waarom ervoor is gekozen om een mondeling af te nemen 
voor het onderdeel zelfzorg i.p.v. een tentamen zoals voorgaande jaren. Bij deze 
mondeling wordt één casus gegeven en dat kan soms net een casus zijn waar je 30 
het minst vanaf weet. Volgens de studenten is dit niet correct en kan je soms net 
‘pech’ hebben met de casus. Edgard zegt dat de studenten alle stof gewoon goed 
moeten beheersen. Ze gaan er wel naar kijken voor volgend jaar en mogelijk een 
andere vorm geven aan dit mondeling. 
 35 

e. Jaar 5  
f. Jaar 6 

-Keuzevrijheid m.b.t. oriëntatie 
Yael geeft aan dat studenten het kunnen aangeven bij haar wanneer ze naar een 
andere bijeenkomst willen voor PAH en dat er dan vaak wel wat geregeld kan 40 
worden. 
 
-Stagevergoeding 
Bob zegt dat dit niet mogelijk is om te regelen. Yael haakt hierop in en zegt dat 
beide partijen wat aan de stage moeten hebben. Als studenten het gevoel hebben 45 
te veel aan het werk te worden gezet, dan moeten ze dit gelijk bij Yael melden 
zodat gekeken kan worden of het anders kan of iemand zelfs een andere stageplek 
krijgt.  

 
 50 

6. Mededelingen van de geledingen 
-Opleidingscommissie 
Lilly vertelt kort over de visitatie. Bob geeft dat vandaag een concept rapport is 
binnengekomen en dat hier binnenkort meer over duidelijk zal worden. Tijdens de 



volgende vergadering zullen ze de ingangseisen van het nieuwe curriculum bespreken 
zegt Lilly. 
 
-Raad van Advies 
 5 
-Undergraduate en Graduate School of Science 
-Faculteitsraad 
 
-Faculteitsbestuur 
 10 
-Universiteitsraad 
Henrieke geeft een update over de vertaalkosten. Er zal extra geld gaan naar het 
vertaalbureau om Engelse stukken aan te leveren.  Daarnaast zullen er meer tentamens 
op een dag gemaakt kunnen worden, doordat de totale tijd van de pauzes tussendoor 
zullen verminderen. Dit wordt gedaan om het aantal tentamens op vrijdag en zaterdag 15 
te verminderen. Edgard vraagt of de uitbreiding van de tentamenhal volledig is voor het 
afnemen van tentamens. Henrieke geeft aan dat er ook een collegezaal in komt, maar 
dat het voornamelijk is om meer plek voor tentamens te genereren. 
Daarnaast vertelt Henrieke dat deze week de ‘wellbeing week’ plaats zal vinden en dat 
er ook activiteiten in de avond worden georganiseerd, zodat o.a. studenten van onze 20 
faculteit ook heen kunnen gaan nu hun practicumdag.  
Ook vertelt Henrieke dat de hele studentgeleding volgend jaar vervangen zal worden en 
dat er momenteel sollicitaties voor lopen. 
 
Maarten noemt nog kort dat ze geen gewoonte willen maken van de nieuwe 25 
tentamenregeling, maar dat er alleen meer tentamens zullen worden afgenomen op een 
dag als het echt niet anders kan qua tijd en drukte voor de studenten. 
 
-Bètastuf 
Henrieke zegt dat ze een cursus conflictmanagement hebben gehad. Laura ten Broek 30 
was hier ook bij aanwezig en vond het erg nuttig. Op 25 februari heeft de Bètastuf weer 
een vergadering. 
 

7. Werkgroep internationalisering 
 35 

8. Interprofessionele samenwerking met geneeskunde 
Yael Benjamins geeft aan dat er wel degelijk iets is veranderd bij dit vak. In de verslagen 
lijken studenten het ook positief te beoordelen. Daarnaast geeft ze aan dat ze jaar 3 niet 
meer willen laten meekijken, omdat dit nogal nutteloos voelde voor de studenten.  
Laura ten Broek vraagt of er wellicht een studentenpanel opgericht kan worden voor dit 40 
vak, zodat gelijk besproken kan worden wat er aan goed en fout gaat. Yael zegt dat dit 
een goed plan is en zal dit meenemen naar volgend jaar. Edgard zegt dat de 
samenwerking tussen geneeskunde en farmacie juist heel goed gaat in het 6e jaar en dat 
juist hier de farmacie studenten meer kennis lijken te hebben.  

 45 

Lilly vraagt hoe het zit met studenten die eerst PTV en daarna PKA hebben, want zij 
kunnen niet het vak ‘interprofessionele samenwerking’ volgen. Yael zegt dat hier iets 
leuks voor in de plaats komt. Dit bestaat uit een aantal opdrachten en het bijwonen van 
een multidisciplinair overleg. 
Herman zegt dat zijn tutorgroep aangaf dat de farmacie studenten zich graag eerst 50 
willen voorbereiden voor de interprofessionele samenwerking. Yael zegt dat ze er 
documenten beschikbaar zijn op Nestor dus dat de studenten zich in principe gewoon 
kunnen voorbereiden. 

 
9. Rondvraag 55 



 
 

10. Sluiting 
Martine sluit de vergadering om 16:31 uur.  
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